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Protokół nr 16/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 15 listopada 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska       - kierownik w Oddziale Zdrowia i Spraw 

        Społecznych w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

                           Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

        (SP ZOZ) 

5. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

6. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

                                                        w Wieluniu (PZD) 
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7. Pani Karolina Poniewiera               -  p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

           Transportu i Dróg w Starostwie  

                     Powiatowym w Wieluniu 

8. Pani Aleksandra Fajga     -  inspektor w Biurze Ochrony Informacji

           i Bezpieczeństwa 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2025 - 2036 – temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na rok 2025 – temat sesyjny. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2024 - 2034.  

11. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2024 r. oraz zmianą do planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2024 rok.  
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12. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.09.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 28.10.2024 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

14. Zapoznanie z informacją na temat przeprowadzenia analizy poziomu zaspokojenia 

potrzeb ludności w zakresie zaopatrywania w produkty lecznicze, leki apteczne, leki 

recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienie świadczenia 

ludności usług farmaceutycznych poprzez m.in. pełnienie dyżurów w dzień wolny  

od pracy oraz dyżurów w porze nocnej oraz przyjęcie projektu pisma 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu o potrzebie wyznaczenia apteki 

ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2025 roku. 

15. a) Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla 

Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 

roku. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

18. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej  

w sezonie 2024/2025 – temat sesyjny. 
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19. Rozpatrzenie wniosku Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotra Kędzi, 

 o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 środków 

finansowych na przygotowanie: 

a) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4545E w miejscowości Raczyn” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową  

nr 45 do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4500E,  

b)  projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4534E w miejscowości Czarnożyły” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową 

nr 45 w kierunku Gromadzic do granic cmentarza parafialnego. 

20. Rozpatrzenie wniosku Radnego Gminy Siemkowice Pana Piotra Dury  

o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 opracowania 

dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 3525E. 

21. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie budowy chodnika w pasie 

drogi powiatowej nr 4520E w miejscowości Pątnów. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozpatrzenia petycji  

– dot. petycji mieszkańców miejscowości Mierzyce, gm. Wierzchlas  

z dn. 30.09.2024 r. w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 4523E. 

23. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 r. – temat sesyjny.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Skomlin 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

– dot. dotacji dla Gminy Skomlin z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pod nazwą: „Wymiana 

odeskowania górnej części ścian szczytowych i impregnacja wszystkich połaci 

dachowych drewnianego spichlerza w Skomlinie”.  

25. Podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Powiat Wieluński 

wniosku w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-

2025 oraz zabezpieczenia wymaganego wkładu własnego w budżecie powiatu 

wieluńskiego na 2025 rok.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Członków 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

27. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od 1 lipca 2024 r. do 30 września 2024 r. w nieruchomości 
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położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część B. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część C.  

30. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wsparcie finansowe w kwocie 100 tys. zł na zadanie „Dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych”. 

31. Sprawy bieżące.  

32. Wolne wnioski.  

33. Zamknięcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XVI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, z brakiem 

uwag do porządku obrad, zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanego porządku 

obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

    Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2025-2036 – temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na rok 2025 – temat sesyjny. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2024-2034.  

11. Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2024 r. oraz zmianą do planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2024 rok.  
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12. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.09.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 28.10.2024 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

14. Zapoznanie z informacją na temat przeprowadzenia analizy poziomu zaspokojenia 

potrzeb ludności w zakresie zaopatrywania w produkty lecznicze, leki apteczne, 

leki recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienie świadczenia 

ludności usług farmaceutycznych poprzez m.in. pełnienie dyżurów w dzień wolny 

od pracy oraz dyżurów w porze nocnej oraz przyjęcie projektu pisma 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu o potrzebie wyznaczenia apteki 

ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2025 roku. 

15. a) Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla 

Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2025 roku. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

18. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej  

w sezonie 2024/2025 – temat sesyjny. 
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19. Rozpatrzenie wniosku Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotra Kędzi, 

 o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 środków 

finansowych na przygotowanie: 

a) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4545E w miejscowości Raczyn” na odcinku od skrzyżowania  

z drogą krajową nr 45 do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4500E,  

b) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4534E w miejscowości Czarnożyły” na odcinku od skrzyżowania  

z drogą krajową nr 45 w kierunku Gromadzic do granic cmentarza parafialnego. 

20. Rozpatrzenie wniosku Radnego Gminy Siemkowice Pana Piotra Dury  

o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 opracowania 

dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 3525E. 

21. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie budowy chodnika  

w pasie drogi powiatowej nr 4520E w miejscowości Pątnów. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozpatrzenia petycji  

– dot. petycji mieszkańców miejscowości Mierzyce, gm. Wierzchlas  

z dn. 30.09.2024 r. w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 4523E. 

23. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 r. – temat sesyjny.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Skomlin 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

– dot. dotacji dla Gminy Skomlin z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pod nazwą: 

„Wymiana odeskowania górnej części ścian szczytowych i impregnacja wszystkich 

połaci dachowych drewnianego spichlerza w Skomlinie”.  

25. Podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Powiat Wieluński 

wniosku w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025 oraz zabezpieczenia wymaganego wkładu własnego w budżecie 

powiatu wieluńskiego na 2025 rok.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Członków 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

27. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od 1 lipca 2024 r. do 30 września 2024 r. w nieruchomości 
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położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część B. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część C.  

30. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wsparcie finansowe w kwocie 100 tys. zł na zadanie 

„Dofinansowanie zadań inwestycyjnych”. 

31. Sprawy bieżące.  

32. Wolne wnioski.  

33. Zamknięcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

uwagi do protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 15/2024 z XV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 15/2024 z XV posiedzenia Zarządu Powiatu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2025-2036 – temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 145/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu wieluńskiego  

na lata 2025-2036 – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 145/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na rok 2025 – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy Pan skarbnik może 

przypomnieć, jaka kwota była przeznaczona na rozbudowę Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że była to kwota 

125 000,00 zł w roku 2024, teraz jest wprowadzana projektem budżetu na przyszły 

rok, natomiast w tym roku to zadanie inwestycyjne za chwilę przy omawianiu zmian  

w budżecie w 2024 roku, będzie likwidowane. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podsumował, że będzie 

przeniesione na przyszły rok. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, dlaczego nie zostało 

zrealizowane w tym roku.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że były inne 

projekty do zrealizowania z dofinansowań, które należało wykonać. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, jak wysoką rezerwę ogólną 

Pan skarbnik może obniżyć mówiąc o ewentualnych autopoprawkach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że można 

obniżyć do 1% ogółu wydatków budżetu, choć nie chciałby tego aż tak mocno czynić, 

ponieważ nie wiadomo co się wydarzy w oświecie w przyszłym roku.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał o poręczenie szpitala,  

w poprzednim, tegorocznym budżecie, można to poręczenie ściągnąć w dół, jeżeli  

te spłaty są realizowane przez szpital. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że co miesiąc 

można. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu odpowiedział, że rezerwa może być 

zmniejszana i te środki „wchodzą” w wolne środki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził oraz dodał,  

że można je rozdysponować na inne zadania. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że jest dotacja dla 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu w wysokości 1 mln zł oraz  

te wszystkie zadania zlecone, które otrzymaliśmy, a z tego co się orientuje, to straży 

brakuje środków. Zapytał, z czego straż pokryje wydatki, bo realizowana inwestycja 

jest o wartości około 2 mln zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że Komenda 

Powiatowa PSP w tym roku otrzymała 1,5 mln zł i w przyszłym roku otrzyma 1 mln zł, 

czyli razem ta rozbudowa garażu będzie kosztować 2,5 mln zł. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu podsumował, że widzi ostrożność przy 

przyszłorocznym budżecie. Zauważa, że deficyt nie jest duży, wydatki majątkowe  

są kontynuowane z lat ubiegłych wobec zobowiązań, które zostały zawarte, więc jeśli 

Pan skarbnik potwierdzi, że będą możliwości autopoprawki do momentu uchwalenia, 

oczywiście tak by Pan skarbnik miał czas by przygotować te autopoprawki, jeśli  

są możliwości to Pan radny prosi o propozycje.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 146/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2025 – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 146/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 147/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 147/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 148/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego – do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 148/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy zwiększenie szpitala  

na kwotę  90 000,00 zł na przebudowę oddziału ginekologiczno- położniczego wynika 

z podpisanej umowy, harmonogramu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  odpowiedział, że była  

to umowa na prace związane z przygotowaniem specyfikacji zamówienia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy kwota 57 000,00 zł  

na Gromadzice to jest.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że powiat jest 

po przetargu a brakowało 30 000,00 zł, a oferent nie przedłużył zgodnie z ofertą, 

więc przetarg jest ogłoszony jeszcze raz. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, do jakich szkół powiat dokłada 

środki finansowe. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że do szkół prywatnych. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, do jakich konkretnie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  odpowiedział, że są to między 

innymi Edukator, Katolickie Liceum Ogólnokształcące, ale wszystkie szkoły oraz 

kwoty przedstawia załącznik nr 4 „Plan dotacji” do uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy Powiatowy Zarząd Dróg 

więcej środków otrzyma. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  odpowiedział, że tak. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 149/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 149/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 



15 
 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 150/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 150/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Zapoznanie ze sprawozdaniem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ 

w Wieluniu za trzy kwartały 2024 r. oraz zmianą do planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu na 2024 rok. 

 

 

Wychodzi członek Zarządu Powiatu Pan Jakub Jurdziński, Zarząd obraduje  

w czteroosobowym składzie.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu i Panią Patrycję Świtalską, kierownik Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych oraz udzielił głosu Pani dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

 

W trakcie omawiania sprawozdania przez Panią dyrektor, wrócił członek 

Zarządu Powiatu, Pan Jakub Jurdziński. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wynik 

finansowy wygląda dość obiecujący, jeśli chodzi dane na koniec września, ale 

podkreślił, że minęło 45 dni i pojawia się pytania, w którą stronę zmierza, czy można 

się spodziewać, że ten trend się utrzyma, czy te zmiany, które zostały wprowadzone 
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przez Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ), czyli nie płacenie nadwykonań będą miały 

mocno niekorzystny wpływ na wynik finansowy. Pan wicestarosta zapytał, jaka jest 

opinia Pani dyrektor na ten temat.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że uważa, 

że nie ma zagrożenia co do niezbilansowania się działalności, chyba że wystąpi 

niekorzystny wyrok sądu, jeśli chodzi o wynagrodzenia, ale nie będzie to rzutowało 

na rok 2024, choć tak jak w poprzednim roku, złożenie pozwu przez pielęgniarki 

wiązało się z zawiązaniem rezerwy i o 300 tys. zł wynik się pogorszył. Zaznaczyła,  

że jeśli szpital przegra w pierwszej instancji, będzie się odwoływał do drugiej, nie 

zmienia to faktu, że każde złożenie pozwu powoduje tworzenie rezerwy, która rzutuje 

na wynik finansowy. Podkreśliła, że sprawy sądowe nie mają wpływu na płynność 

finansową w roku 2024, ale na wynik finansowy będzie miało potężny wpływ. 

Powiedziała, że jeśli nie będzie takiej sytuacji, że trzeba będzie tworzyć rezerwę,  

to  nie widzi zagrożenia dla wyniku finansowego, ponieważ na koniec września 2024 

roku nie zostało zapłacone za trzeci kwartał, więc nie było przychodu, a koszty 

zostały poniesione, nie ma też wyfakturowane, bo system nie pozwala, natomiast 

nielimitowane zabiegi za trzeci kwartał mają być zapłacone do końca roku, a czwarty 

kwartał będzie zapłacony dopiero w 2025 roku. Podkreśliła, że jeśli zostanie  

to zapłacone do maja, a nawet do połowy czerwca 2025 roku, to będzie miało 

pozytywny skutek na wynik finansowy. Nadmieniła, że sprawa endoprotez na pewno 

nie zakończy się w 2024 roku, ale będzie odpowiednio reagować.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w planie 

inwestycji jest utworzenie dwóch stanowisk intensywnej terapii. Pan wicestarosta 

zapytał, czy są planowane nowe stanowiska w ramach Oddziału Intensywnej Opieki 

Medycznej (OIOM), za które szpital otrzyma dodatkowe środki finansowe. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

po rozmowach z dyrektorem NFZ-tu, bo tak jak wcześniej wspomniała, plan był 

opracowany na początku roku i sytuacja stała nie jest. Pani dyrektor powiedziała,  

że otrzymała informacje, że nawet jeśli szpital utworzy dodatkowe łóżko na oddziale 

intensywnej terapii, bo była gotowa to zrobić by zwiększyć ryczałt, to uzyskała 

informację, ze nie otrzyma zwiększenia wspomnianego ryczałtu, postanowiła więc 

zrezygnować z tego. Wspomniała, że utworzenie dodatkowego stanowiska 

spowodowałoby zwiększenie obsady pielęgniarek, więc Pani dyrektor zmniejszyła 

obsadę pielęgniarek, która odbyła się nie bez echa, ponieważ szpital musiał 
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tłumaczyć się związkom zawodowym oraz musiał składać wyjaśnienia do NFZ. 

Zmniejszona została obsada nocna i świąteczna, które jak podkreśliła, dały 

oszczędności około 70 tyś. zł miesięcznie. Nadmieniła, że te działania optymalizujące 

mają efekt, jednak trzeba je podejmować w granicach, ponieważ  

po jej przekroczeniu działania są nierentowne. Pani dyrektor uważa, że zwiększy 

ilość łóżek na OIOM-ie z środków własnych, niemniej jednak poczeka, czy pojawią 

się jakieś projekty lub programy powstaną w zakresie Krajowego Planu Odbudowy 

(KPO). Powiedziała, że złożyła wniosek odnośnie oddziału geriatrii, nie ma jednak 

jeszcze informacji, posiada wstępne informacje, że będzie pozytywna odpowiedź 

odnośnie systemu IOWISZ i geriatria jest wysoce prawdopodobne, że powstanie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że wykonanie planu 

inwestycyjnego według niego słabo wygląda na dzień 30 września. Zapytał, jak  

to dziś wygląda, czy są jakieś postępy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma 

wystawionej faktury jeżeli chodzi o centralne ogrzewanie, dlatego nie został ujęta  

ta pozycja w zestawieniu, więc się poniekąd cieszy, ponieważ termin płatności 

wynosi 30 dni, a szpital stara się o kredyt inwestycyjny w tym zakresie i ma już 

pozytywną decyzję z Banku Gospodarstwa Krajowego. Podkreśliła, że plan 

inwestycyjny powinien być spójny z planem zamówień publicznych na początku roku 

i nie zalecane jest by ten plan ewaluował zbyt mocno, chyba że wystąpi taka 

potrzeba. Są jednak pozycje, jak na przykład wymiana lampy w tomografie, pozycja 

ta zaistnieje, gdy faktycznie ta lampa się zepsuje, ponieważ jest zabezpieczenie  

w postaci przetargu, że jeżeli ulegnie ona zepsuciu, to szpital może w każdej chwili 

ogłosić przetarg i uruchomić procedurę wymiany lampy w starym tomografie,  

a co Pani dyrektor podkreśliła, może stać się w każdej chwili. Dodała, że póki  

ta pozycja nie jest wykonana, to znaczy, że ta lampa działa. Natomiast, jeżeli chodzi  

o endoskopie i pracownie endoskopii, to powiedziała, że właśnie dlatego szpital 

współuczestniczy w KPO na utworzenie pracowni endoskopowych, ponieważ chce  

z środków zewnętrznych tę pracownie doposażyć, wyposażyć oraz przebudować 

pomieszczenia w tym zakresie. Stąd też pojawiła się zmiana, bo jak zauważa, 

pojawiły się projekty i jest szansa na pozyskanie środków zewnętrznych,  

a jeśli są takie możliwości, to nie chciałaby wydatkować środków szpitalnych. Dodała, 
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że podobnie jest z windą, projekt jest zlecony i wykonywany, po to by w momencie, 

gdy pojawią się środki zewnętrzne, to szpital będzie o nie aplikować, a zaczynają się 

pojawiać projekty na doposażenie szpitali, w tym właśnie powiatowych. 

Poinformowała, że na ten moment jest ogłoszona geriatria i onkologia i w tym 

aspekcie szpital musi się doposażyć. Podobna sytuacja jest z laboratorium 

histopatologicznym, również nie ma jeszcze decyzji. Pani dyrektor wspomniała 

również o przebudowie instalacji pracowni cytostatyków, ponieważ jest po przetargu  

i jest umówiona w przyszłym tygodniu z firmą, a tematem spotkania ma być podjęcie 

kwestii, czy lepiej remontować tę instalację, czy korzystniejsze będzie wstawienie 

nowej kabiny, w której przygotowuje się cytostatyki, ponieważ jak się okazało  

od początku istnienia tej kabiny, system wentylacyjny nie działał na 100%, natomiast  

w tym roku całkowicie odmówił posłuszeństwa. Stąd to spotkanie z fachowcami, czy 

wystarczy remont wraz z gwarancją, czy trzeba wymienić. Różnica jest taka,  

że przebudowa i remont, to wystarczy przeznaczenie 80 tys. zł, natomiast wstawienie 

nowej, to koszt około 170 tys. zł. Podkreśliła, ze zdecydowanie wolałaby wybrać  

tę pierwszą opcję, jednak żeby było warto naprawiać. Pracownia cytostatyków jest 

potrzebna by ruszyć z chemioterapią, w tym roku, jak zaznaczyła Pani dyrektor, nie 

było problemu, ponieważ chemioterapie się odbywały. Fundusz odnośnie sieci 

onkologicznej, ocenia szpital pod względem, czy odbywały się chemioterapia,   

a bardzo Pani dyrektor zależy by dalej „szła” w 2025 roku. Ważne jest,  

by tę pracownię uruchomić.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał o aparat USG, którego nie ma  

w wykazie inwestycji, czy będzie inwestycją, czy nie będzie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma, 

przygotuje, więc zmianę planu inwestycji, by ta pozycja była ujęta, ponieważ nie 

stanowi pokrycia stan obecny z planem zamówień publicznych, a istnieje 

konieczność by się te dwa plany pokrywały. Nadmieniła, że przekaże do Zarządu 

Powiatu w Wieluniu poprawiony plan wraz z ujętą dotacją na aparat USG. Pani 

dyrektor podkreśliła, że jak najbardziej szpital zakupi aparat, bo otrzymał bardzo 

korzystną ofertę na około 260 tys. zł. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotowym sprawozdaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniem Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania 

planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2024 

r. oraz zmianą do planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu na 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2024 r. sporządzoną 

wg stanu księgowego na dzień 28.10.2024 r. 

 

 

Wychodzi członek Zarządu Powiatu w Wieluniu Pan Piotr Kędzia. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Annie Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie 

należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.09.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 28.10.2024 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

 

Wraca członek Zarządu Powiatu w Wieluniu Pan Piotr Kędzia. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 151/24 w sprawie przyznania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 151/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 14 

Zapoznanie z informacją na temat przeprowadzenia analizy poziomu zaspokojenia 

potrzeb ludności w zakresie zaopatrywania w produkty lecznicze, leki apteczne, leki 

recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienie świadczenia ludności 

usług farmaceutycznych poprzez m.in. pełnienie dyżurów w dzień wolny  

od pracy oraz dyżurów w porze nocnej oraz przyjęcie projektu pisma Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu o potrzebie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do 

pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2025 roku. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Patrycji Świtalskiej, kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu pisma  
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w przedmiotowej sprawie. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu o potrzebie wyznaczenia 

apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2025 roku (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 a, b 

a) Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego. 

 

a)  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Korczewską, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu oraz 

udzielił jej głosu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu  omówiła 

przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo 

w realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

b) 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Beacie Korczewskiej, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu  omówiła 

przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 152/24 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2025 w ramach Funduszu Solidarnościowego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 152/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej 

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku. 

 



23 
 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Patrycji Świtalskiej, kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 153/24 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 153/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 17  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia planu 

operatywnego zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Karolinę Poniewiera, p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz 

Pana Bartłomieja Panka, kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu,  

a następnie udzielił mu głosu. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy podany 

numer telefonu do koordynatora będzie czynny w całym okresie zimowym. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że udostępniony jest 

numer telefonu bezpośrednio do niego. Natomiast jeżeli chodzi o kontakt  
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do koordynatora jest wtedy, gdy prowadzona jest akcja zimowa. Dyżurni są wtedy 

wzywani przez kierownika, ustalane są dyżury w dniach, które wymagają tego 

warunki atmosferyczne, pełnione są wtedy dyżury całodobowo. Jeżeli widać  

po prognozie pogody, że temperatury są dodatnie, np.: +10 st. C., to wtedy tych 

dyżurów nie ma. Natomiast, jeśli istnieje zagrożenie, że w nocy temperatury będą 

około 0 st. C lub wystąpią zjawiska atmosferyczne, które mogą zagrozić 

bezpieczeństwu na drogach, wtedy kierownik wzywa dyżurnego.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że pyta 

dlatego, że w ubiegłym roku jechał w okresie zimowym droga powiatową w stronę 

Skomlina, trafił na bardzo śliską nawierzchnię, wręcz lód, chciał kogoś powiadomić, 

ponieważ było bardzo niebezpiecznie, próbował dzwonić na numer stacjonarny 

podany do stronie internetowej PZD, jednak nikt nie odbierał.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że podczas akcji 

zimowej jest dostępny kontakt bezpośrednio do Pana kierownika cały czas. 

Natomiast jeżeli zaistniała sytuacja, o której wspomniał Członek Zarządu, to wysoce 

prawdopodobne, że był dyżurny. Jednak jak zaznaczył, praca dyżurnego nie polega 

tylko na siedzeniu za biurkiem i ocenianiu sytuacji jedynie patrząc przez okno. 

Nadmienił, że oprócz wymienionego telefonu stacjonarnego jest również telefon 

komórkowy, który dyżurny zabiera z sobą jadąc w teren i to są te dwa numery, które 

są dostępne również na stronie internetowej PZD.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 154/24 w sprawie zatwierdzenia planu operatywnego zimowego utrzymania dróg 

powiatowych (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 154/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej w sezonie 

2024/2025 – temat sesyjny. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Bartłomiejowi Pankowi, kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o przygotowaniu 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej w sezonie 2024/2025 – 

temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 19 

Rozpatrzenie wniosku Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotra Kędzi, 

 o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 środków finansowych 

na przygotowanie: 

a) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4545E w miejscowości Raczyn” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową  

nr 45 do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4500E, 

b) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4534E w miejscowości Czarnożyły” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową 

nr 45 w kierunku Gromadzic do granic cmentarza parafialnego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Piotrowi Kędzi, członkowi Zarządu Powiatu. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał o przygotowywany projekt 

dla Kolonia Raczyn, na jakim jest etapie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że był 

złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na realizację tego projektu, ale nie 

dostał dofinansowania, starostwo złożyło protest. Zaznaczył, że został złożony 

również wniosek o ten odcinek drogi do Rządowego Programu Rozwoju Dróg  

do wojewody i czekają na odpowiedz jako powiat. Dodał, że pierwsza odpowiedź  

z Urzędu Marszałkowskiego była negatywna, został jednak złożony protest i ostatnio 

przyszła informacja, że został wydłużony czas na rozpatrzenie o 45 dni.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał Pana kierownika PZD o termin 

dotyczący projektu Kolonia Raczyn. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że był to 2022 rok.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu odpowiedział, że przyszłym roku 

konieczne będzie rozpoczęcie realizacji, ponieważ projekt straci swą ważność.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że jeśli już podjęty 

został temat realizacji tej inwestycji, to projekt w 2022 roku został wykonany  

na podstawie obowiązujących wtedy przepisów. Dodał, że w momencie składania 

wniosku do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg konieczne było podpisanie 

oświadczenia, że projekt jest lub będzie wykonany na podstawie obowiązujących 

przepisów. Zaznaczył, że projekt był opracowany do maja, a we wrześniu zmieniły 

się przepisy prawa budowlanego, jedną ze zmian były wymiary skrajni. W przypadku 

otrzymania dofinansowania, o którym wspominał Pan starosta z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, jak podkreślił Pan kierownik, będzie konieczne 

zmodyfikowanie do aktualnie obowiązujących przepisów.  Uważa, że po otrzymaniu 

dofinansowania, PZD otrzyma miesiąc czasu by dostosować projekt  

do obowiązujących norm.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

by odpowiedzieć Panu radnemu, że Zarząd Powiatu pochyli się nad tymi dwoma 

inwestycjami w momencie konstruowania ewentualnych autopoprawek do budżetu  

w 2025 roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, w przypadku ujęcia  

w autopoprawce tych inwestycji, dokładniej chodzi o ujęcie kwoty w budżecie, 
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ponieważ to jest kwota 147 600 zł  brutto, a szacunkowy koszt dokumentacji jest  

to 45 tys. zł brutto czy netto.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że wszystkie kwoty  

w dokumentacjach są podawane w kwocie netto przez wykonawców.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jest to kwota 

55 350 zł, stąd nasuwa się pytanie, czy jeżeli byłoby to zawarte w budżecie, to czy 

według wnioskodawcy istnieje możliwość ujęcia połowy tej kwoty licząc,  

że w przyszłości Gmina Czarnożyły dołoży połowę tej kwoty, czy wprowadzać  

te zadania w całej kwocie do autopoprawek.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu odpowiedział, że jest jeszcze czas  

do konstrukcji autopoprawki, więc poinformuje Zarząd Powiatu na piśmie, jaka jest 

odpowiedź Gminy Czarnożyły, ponieważ jak zaznaczył, nie ma możliwości  

by decydować za Radę Gminy Czarnożyły.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaproponował, by wprowadzić 

te inwestycje do autopoprawki w połowie kwoty, a gdy odpowiedz przyjdzie 

negatywna, to wprowadzić druga część. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, żeby 

poczekać aż przyjdzie odpowiedź od Gminy Czarnożyły, ponieważ jest jeszcze czas. 

Zapytał, kto jest „za” proponowanym projektem odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnego Rady Powiatu w Wieluniu 

Pana Piotra Kędzi, o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 

środków finansowych na przygotowanie: 

a) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4545E w miejscowości Raczyn” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową  

nr 45 do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4500E, 

b) projektu technicznego oraz realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4534E w miejscowości Czarnożyły” na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową 

nr 45 w kierunku Gromadzic do granic cmentarza parafialnego (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 20 

Rozpatrzenie wniosku Radnego Gminy Siemkowice Pana Piotra Dury  

o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 opracowania 

dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 3525E. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Bartłomiejowi Pankowi, kierownikowi PZD. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD dodał, że jest to typowo droga leśna, 

w 100% przez las. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kiedyś były już 

wnioski w tej sprawie. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD powiedział, że około 10 lat temu była 

wzmacniana podwójnym kruszywem około 20 cm i 25 cm. Zaznaczył, że ta droga jest 

typowo przygotowana pod delikatne wyprofilowanie, uzupełnienie ubytków i wylanie 

asfaltu. Dodał, że do tej pory wystarczała ta droga, jednak jak widać po wnioskach 

mieszkańców, chcieliby mieć już tę drogę asfaltową.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanej 

odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnego Gminy Siemkowice Pana 

Piotra Dury o uwzględnienie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2025 

opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 3525E (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 21 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie budowy chodnika w pasie drogi 

powiatowej nr 4520E w miejscowości Pątnów. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Bartłomiejowi Pankowi, kierownikowi PZD. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że ostatnie doniesienia 

medialne odnośnie miejscowości Skomlin i Toplin, że Wójt Gminy Skomlin pisze żeby 

zrobić nakładkę na drodze powiatowej, a była tam budowana kanalizacja i grunt 

opada w ciągu nawet kilku lat. Zapytał Pan kierownika, czy gminy jak projektują 

kanalizację, to starają się prowadzić ją pasem drogowym w pełni, czy tylko prowadzą 

przyłącza kanalizacji sanitarnej pod drogą, jak to wygląda. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, ze z doświadczenia 

wie, że w przeważającej większości, jeżeli nie w 100% kanalizacja sanitarna jest 

projektowana w pasie drogowym łącznie z przyłączami.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu uważa, że co Pan kierownik, potwierdził 

by robić kolejną inwestycje, robić nakładkę, budować chodnik i potem będzie 

niszczona przy prowadzeniu kanalizacji sanitarnej, nie wiadomo jeszcze jak głęboko, 

ponieważ we wspomnianym Toplinie było to bardzo głęboko, bo jak wiadomo 

kanalizacja rządzi się swoimi prawami.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

by odpowiedzieć Wójtowi Gminy Pątnów, że by wykonać prawidłowo chodnik, 

konieczne jest dokonanie całej przebudowy, a w związku z brakiem w tym miejscu 

kanalizacji, to należy poczekać aż gmina ją wykona. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD dodał, że warto wspomnieć, że jest 

już kilka inwestycji realizowanych w Gminie Pątnów min. Załęcze Wielkie i Załęcze 

Małe, Popowice, Grębień. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanej 

odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie rozpatrzenia wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie budowy 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 4520E w miejscowości Pątnów (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozpatrzenia petycji  

– dot. petycji mieszkańców miejscowości Mierzyce, gm. Wierzchlas  

z dn. 30.09.2024 r. w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 4523E. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Bartłomiejowi Pankowi, kierownikowi PZD. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciałby 

doprecyzować, że lewą stroną można iść chodnikiem i potem jest przejście dla 

pieszych. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że tak. Dodał,  

że praktycznie przez całe Mierzyce można przejść chodnikiem po obu stronach  

do kościoła i potem jest po lewej stronie. Dodał, że przy markecie „Dino” jest 

przejście dla pieszych i chodnikiem lewostronnym można dojść aż do samego 

cmentarza.    

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ten chodnik jest 

dobrze skomunikowany z marketem. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD potwierdził. Dodał, że mieszkańcy 

proszą o chodnik o długości 60 metrów, który prowadził by od marketu w stronę 
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cmentarza do drogi wewnętrznej by można było dojść, nie przechodząc na lewą 

stronę. Zaznaczył, że nie jest to długi odcinek, jednak koszt całej dokumentacji 

przewyższałby wartość inwestycji. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, by zwiększyć 

bezpieczeństwo mieszkańców, w pobliżu cmentarza wykonać przejście dla pieszych. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że przy samym 

cmentarzu jest dość niebezpieczne skrzyżowanie, znajduje się tam rozwidlenie dróg, 

jedna prowadzi  na Przywóz, druga na Toporów, więc na łuku nie jest wskazane  

by robić przejście, tylko dalej.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

by Komisja Bezpieczeństwa sprawdziła w terenie tę możliwość.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu  powiedział, że może takie 

rozwiązanie zaspokoiłoby potrzeby mieszkańców.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że według 

niego to bardziej mieszkańcom chodzi o odcinek od marketu do drogi wewnętrznej.   

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że przy tej drodze 

gminnej budowane są osiedla i by nie trzeba było przechodzić przez ulicę,  

a bezpośrednio dojść do marketu. 

Pan Łukasz Dybka- członek Zarządu powiedział, że chodnik się kończy za 

skrzyżowaniem, zaraz za wejściem na cmentarz, na łuku drogi.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o przebieg 

projektowanej ścieżki rowerowej, czy będzie obejmowała Mierzyce. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że projekt zakłada 

ścieżkę od Rudy do Przycłap, później od Przycłap do Mierzyc, w Mierzycach 

wyłączony jest teren, ponieważ jest chodnik po obu stronach. Dodał, że 

pozostawione zostanie do analizy, czy zostanie dopuszczony ruch rowerowy jedną 

stroną chodnika przez całe Mierzyce, a następnie w miejscu, gdzie kończy się 

chodnik przy cmentarzu będzie możliwość dojazdu ścieżką aż do Toporowa i tam się 

kończy projekt.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, by udała 

się tam komisja bezpieczeństwa i sprawdziła, czy istnieje możliwość umiejscowienia 

przejścia dla pieszych. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 155/24 w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. petycji mieszkańców miejscowości 

Mierzyce, gm. Wierzchlas z dn. 30.09.2024 r. w sprawie budowy chodnika przy 

drodze powiatowej nr 4523E (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 155/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 23  

Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, jak wygląda stan realizacji 

przebudowy drogi w Wiktorowie, gdyż termin odbioru mija 30 listopada. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że pojawił się problem 

ze zjazdami, gdyż inspektor nie potrafi dogadać się z kierownikiem budowy, 

ponieważ każdy z nich ma inną koncepcję. Nadmienił, że prawdopodobnie ostatni raz 

praktykowane jest rozwiązanie typu najpierw chodnik, za chodnikiem bliżej drogi 

odwodnienie, następnie rów i bariery. Zaznaczył, że rów jest bardzo blisko pasa 

drogi, ale należy ją skończyć, ponieważ jest realizowana z dofinansowana  

z programu Polski Ład. Powiedział, że mimo iż teraz efekt jest mało zadawalający,  

to ma nadzieję, że finalnie będzie satysfakcjonujący. Podkreślił, że po rozmowach  

z wykonawcą, termin 30 listopada nie jest zagrożony, ewentualnie zostaną drobne 

prace kosmetyczne. Nadmienił, że wykonawca wzmocnił brygadę z jednej do trzech 

robót brukarskich. Dodał, że pozostała masa asfaltowa, utworzenie rowów po drugiej 

stronie. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy jest wzmocnienie skarp 

rowów przy rowach znajdujących się blisko pasa drogi. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD odpowiedział, że rowy  

są wzmacniane ażurami z płyt.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 r. – temat sesyjny (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Skomlin 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków  

– dot. dotacji dla Gminy Skomlin z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję pod nazwą: 

„Wymiana odeskowania górnej części ścian szczytowych i impregnacja wszystkich 

połaci dachowych drewnianego spichlerza w Skomlinie”. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 156/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Skomlin na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków – dot. dotacji dla Gminy Skomlin  

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

obejmujące inwestycję pod nazwą: „Wymiana odeskowania górnej części ścian 

szczytowych i impregnacja wszystkich połaci dachowych drewnianego spichlerza  

w Skomlinie” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 156/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Powiat Wieluński 

wniosku w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025 

oraz zabezpieczenia wymaganego wkładu własnego w budżecie powiatu wieluńskiego 

na 2025 rok. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem decyzji  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na złożenie przez Powiat Wieluński wniosku w ramach Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025 oraz zabezpieczenia wymaganego 

wkładu własnego w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 rok (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Członków 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 157/24 w sprawie powołania Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 157/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 27 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów 

najmu w okresie od 1 lipca 2024 r. do 30 września 2024 r. w nieruchomości położonej 

przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za”  przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu 

w okresie od 1 lipca 2024 r. do 30 września 2024 r. w nieruchomości położonej przy 

ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, gmina Wieluń 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część B. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 158/24 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Gaszyn – część B (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 158/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Gaszyn – część C. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 159/24 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Gaszyn – część C (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 159/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pkt 30  

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wsparcie finansowe w kwocie 100 tys. zł na zadanie „Dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych”. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Aleksandrę Fajgę, inspektor w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa. 

Powiedział, że proponuje odpowiedź na wniosek Pana Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu, że Zarząd Powiatu rozpatrzy wniosek 

dotyczący rozbudowy garażu przy najbliższym podziale nadwyżki budżetowej, 

jednocześnie podtrzymuje deklarację o wsparciu prac wykończeniowych poprzez 

zaangażowanie uczniów w ramach praktyk szkolnych z ZS nr 1 w Wieluniu. Zapytał, 

kto jest „za” projektem odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie rozpatrzenia prośby Komendanta Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Wieluniu o wsparcie finansowe w kwocie 100 tys. zł na zadanie 

„Dofinansowanie zadań inwestycyjnych” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 31 

Sprawy bieżące. 
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że chciałby 

poinformować, że odbyło się spotkanie z Burmistrzem Miasta Wieluń w sprawie 

Funduszy Szwajcarskich, w których Gmina przygotowuje wniosek. Dodał,  

że otrzymał deklaracje od Pana burmistrza, że powiat może przystąpić  

do partnerstwa, jeśli chodzi o obszar kształcenia zawodowego oraz obszar ochrony 

zdrowia i pomocy społecznej. Zaznaczył, że wypracowana została rozbudowa 

kierunku architekt krajobrazu, ponieważ wpisuje się ten kierunek w punkty związane  

z bioróżnorodnością, które są punktowane w Funduszach Szwajcarskich. Natomiast, 

jeśli chodzi o obszar zdrowia to wyjaśnił, że był to zakup aparatu USG prenatalnego  

i doposażenie oddziału ortopedycznego. Jednak, jak zaznaczył szczegóły  

są dopracowywane i na pewno Zarząd zostanie poinformowany, gdy będą 

zakończone do akceptacji. Jako drugą informację Pan wicestarosta przekazał,  

że otrzymał informację z Ministerstwa Sportu, że pozytywnie został rozpatrzony 

wniosek o zwiększenie dofinansowania w ramach programu „Olimpia„ i kwota 

dodatkowych środków wynosi 876 tys. zł.  

 

 

Pkt 32 

Wolne wnioski. 

 

Na XVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  

 

 

Pkt 33 

Zamknięcie XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 
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